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Abstract (en)
Deformable tubular container, characterised in that it comprises at least one longitudinal partition (6) delimiting separate compartments (13, 14)
inside a tubular body (1), at least the section of the partition (6) at the bottom (15) of the body (1) of the container having a width equal to half of the
internal perimeter of the said body (1) and the said partition being rigidly connected in a sealed manner to the wall of the said body (1) by segments
(7, 8). <IMAGE>

Abstract (fr)
Récipient tubulaire déformable, caractérisé en ce qu'il comporte au moins une cloison longitudinale (6) délimitant des compartiments (13, 14)
distincts a l'intérieur d'un corps tubulaire (1) au moins la partie de la cloison (6) se trouvant au niveau du fond (15) du corps (1) du récipient
présentant une largeur égale au demi-périmétre interne dudit corps (1) et ladite cloison étant reliée rigidement et de fagon étanche a la paroi dudit
corps (1) par des segments (7, 8).
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